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Nummer 2 

Februari 2023

 

 
      

Gratis dorpsblad voor Someren-Eind. Ook uw kopie is gratis welkom! 

Inleveren kopie volgende nummer uiterlijk 16 februari. 

Daarna 23 maart, Vonderstraat 15, bij voorkeur per e-mail: samenteind@gmail.com  

Voorzien van verenigingslogo (eenmalig), maar ook handgeschreven teksten blijven  

uiteraard gewoon welkom. 

 

REDACTIE 

 

Penningmeester / Contactpersoon adverteerders: 

Jan Adriaans    Van de Eijndelaan 49  06-46857334 

 

Tekstverwerking en lay out: 

Anja van Meijl    Vonderstraat 15   06-46471073 

 

Drukwerk: 

Cor Koks     Brugstraat 32   06-24834063 

 

Distributie: 

Andrea Raaijmakers   Steenoven 22                          06-18425008 
 

 

 

 

Rekeningnummer:    NL 06 RABO 01480.28.349 

 

 

 

Samen ’t Eind digitaal :     www.someren-eind.nl 

 

 

 
 

mailto:samenteind@gmail.com
http://www.someren-eind.nl/
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MEDEDELINGEN VANUIT DE PAROCHIE 

 

 

Franciscusparochie          De locatie Someren-Eind is  

Locatie O.L. Vrouw Tenhemelopneming       dagelijks bereikbaar op telefoonnr. 

Someren-Eind                                                               06-17482545 ( Nelly van Houts ) 

Bank NL14RABO01480.09.484           

                                                                                        Secretariaat Franciscusparochie  

Pastoor Steijaert  06-24339494                                    secretariaat@rkfranciscus.nl  

Spoed 06-10333069 

(ziekenzalving, uitvaart en begrafenis)                        Asten 0493-691315  

    

   

 
Eucharistieviering  

 

Elke 1e maandag van de maand om 9.00 uur is er een heilige mis in de gebedsruimte van de 

Einder, ingang Lambertusstraat. 
Eerstvolgende data zijn: 6 februari en 6 maart 

 

Contactpersonen locatie O.L. Vrouw Tenhemelopneming 

 

Locatieraad  

 

Jo Van Diepen Vlasstraat 13  493763/ 06-20495740 

Nelly van Houts Haspelstraat 21 493100/ 06-17482545  

Anja Engelen  Brugstraat 22  492990/ 06-13875424 

 

Beheerder kerkhof 

 

Piet van Houts  Haspelstraat 21  493100/ 06-17482545 

 

Openingstijden kerkhof en Mariakapel: Zomer 9.00 uur- 20.00 uur. 

                     Winter 9.00 uur- 17.00 uur. 
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 Programma Januari/februari 2023 
 

 

21/22 januari ZANIKAVOND/MIDDAG 

De zanikavonden op De Plattevonder werden gehouden op  zaterdagavond 21 januari en  op 

zondagmiddag 22 januari. Ook dit jaar werd er in gemeenschapshuis De Einder een 

programma gepresenteerd door bekende tonpraters en Someren-Eindse artiesten: met 

zanikers, cabaret en dans.  

KRANTVERKOOP  ZATERDAG 4 februari 

Op zaterdag 4 februari komen we weer langs met onze carnavalskrant 

Mocht U niet thuis zijn, dan is de krant alsnog verkrijgbaar bij Majori kopie aan de 

Boerenkamplaan 115a.  
 

JEUGDPRINSENRECEPTIE ZONDAG 5 februari 

Op zondag 5 februari in gemeenschapshuis De Einder zal  de jaarlijkse jeugdprinsenreceptie 

van Jeugdprinses Nine en Vorst Sven van carnavalsvereniging de Plattevonder plaatsvinden. 

De receptie begint om 14.00 uur en eindigt rond 16.30 uur. Iedereen is van harte welkom om 
op deze receptie aanwezig te zijn. 

 

PRINSENRECEPTIE ZATERDAG 11 februari 

Op zaterdag 11 februari is het dan zover! Eindelijk mogen we het prinsenpaar feliciteren. 

Vanaf 18.00 uur ben je welkom in Partycentrum De Platte vonder. 

Aansluitend is er een groot feest. 

 

BEZOEK D’N DISSEL ZONDAG 12 februari 

Op deze avond brengen we met de verenging het 2 jaarlijkse bezoek aan d’n Dissel. Dit is het 

clubgebouw voor mensen met een lichamelijke en geestelijke beperking in Asten. 
Deze mensen vieren graag carnaval en met muziek van onze Einder Muzikanten hossen ze er 

vrolijk op los. 

Dit is altijd een zeer geslaagde avond met als hoogtepunt het uitdelen van de snoepzakken. 

 

OPGAVE OPTOCHT 

Ook iedereen kan zich weer opgeven voor onze optocht!! Zodat we ook dit jaar er weer een 

hele mooie kunnen neerzetten.  

Deelname formulier is te vinden op onze website. 
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De Smelenhoek 

 

 
 

 

 

 

 

                                                             

Op carnavalsmaandag wordt er weer een feestmiddag georganiseerd in buurthuis de smelen 

op sluis 13. 

Onder het genot van een drankje, een hapje en muziek maken we er samen weer een gezellige 

middag van. 

Ook voor de kinderen is er uiteraard voldoende vermaak dus ook die zijn van harte welkom. 
 

Het programma start om 13.30 en zal duren tot c.a. 17.00 uur. Entree: gratis 

 

Iedereen is van harte welkom; ook mensen die niet woonachtig zijn op sluis 13. 

We hopen u te mogen verwelkomen op 20 februari!  

  

Groeten namens de werkgroep carnaval,  

Christ van den Nieuwenhof - Lenie Vestjens – Martien Maas - Ruud Maas 

 

 

 

Programma EVA februari  
 

Woensdag 8 februari 

Onder leiding van Marike Maas gaan we stenen beschilderen. 

Deze kun je dan ergens neerleggen zodat andere mensen deze meenemen en weer elders 

neerleggen, maar je kunt ze ook natuurlijk mee naar huis nemen. 

Aanvang 20.00 uur in zaal “Jan van Tieskes”. 

 

Verslag eerdere activiteiten: 

Op woensdag 7 december hebben heel veel leden een mooie kerst creatie gemaakt. 

 

Op woensdag 21 december hadden we onze jaarlijkse kerstviering. 

Voor deze avond hadden we de Dilemma’s uitgenodigd. 

Een gezellige avond om kerstliedjes mee te zingen en na te denken over dilemma’s rondom 
kerst vieren in de familie. 

En na afloop ging iedereen met een leuke prijs uit de loterij naar huis. 

 

Op woensdag 18 januari hadden we een informatieavond over brandveiligheid. 

Brandveiligleven www.brandweer.nl 

Henk van Lierop en Henk van de Einden gaven ons tips hoe we om moeten gaan als er toch 

brand ontstaat en welke hulpmiddelen je kunt gebruiken.  

Heel belangrijk (en sinds juli 2022 verplicht) zijn rookmelders op elke verdieping. En denk 

ook aan Co2 melders. 

Je kunt ook een gratis woningcheck uit laten voeren. 
Na de pauze had Johan Maas van Kluspunt nog tips om je huis beter te beveiligen tegen 

inbraak en waar je overal op kunt letten om het veiliger te maken. 

http://www.brandweer.nl/
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        Informatiebulletin februari 2023 
Www.gemeenschapslijstsomeren-eind.nl 

 gemeenschapslijst@chello.nl  
 

DE GEMEENSCHAPSLIJST INFORMEERT 

In het verleden hoorden we vaak dat inwoners niet precies 

weten waarom de gemeente iets wel óf juist iets niet doet. Daar 

zijn wij iets aan gaan doen via dit blad, onze website en 

Instagram- en Facebookpagina. Wil je op de hoogte blijven? 

Kijk dan op onze site of volg ons via de sociale kanalen, 
@degemeenschapslijst op Instagram of @gemeenschapslijst-someren op Facebook.  

Gewijzigd vaststellen bestemmingsplan Buitengebied Someren - Deelgebied 4 

De gemeenteraad heeft inmiddels al ruim 6 jaar geleden het besluit genomen om een 100% 

controle te maken door het gehele buitengebied en zijn inmiddels al bij 4 van de 7 

deelgebieden.  

En over deelgebied 4 hebben we het natuurlijk eerder al uitgebreid gehad. Zo zijn we op 

bezoek geweest in het gebied gelet op verschillende signalen en heeft dat tezamen ook 

gemaakt dat we bij de eerdere integrale evaluatie van deze controleronde in het buitengebied 

wat meer gestuurd hebben. Eerst via een amendement en vervolgens heeft borging 

plaatsgevonden via een vastgestelde notitie. Dit alles heeft geleid tot meer maatwerk en 

ruimere inzichten voor o.a. verhuizende bewoners, agrarische grond als tuin, buitenopslag, 

hondenhokken, erfbeplanting en nog wat zaken. Door deze aanpassingen zijn er gedurende de 

ambtelijke behandeling toch nog verschillende dossiers en adressen opgelost c.q. aangepast, 

waar dat vóór deze wijziging van inzicht niet het geval was.  

Desalniettemin is in de commissie Ruimte uitgebreid ingesproken door inwoners en namens 

bedrijven. We hebben de verschillende zorgen en opmerkingen gehoord van de insprekers of 

gelezen in de zienswijzen en begrijpen deze. Bebouwing is al jarenlang aanwezig of gebruik 

duurt al vele jaren voort. Men handelt vaak zonder verkeerde intenties en met goede 

bedoelingen. De uitgevoerde controles laten pas later zien wat de situatie is en we begrijpen 

dat dit niet de meest makkelijke situaties met zich meebrengt.  

Gelet op dit alles heeft de commissie 

toen besloten om een week later in een 

extra ingelaste bijeenkomst met 

ambtelijke ondersteuning het gebied 

nogmaals door te nemen aan de hand 
van de verschillende zienswijzen. We 

zijn in breed gezelschap en ruime tijd 

door de zienswijzen heen gelopen. 

Casussen zijn nader toegelicht door de 

ambtenaren, maar ook is opgeroepen 

om toch in te zetten op maatwerk en waar mogelijk coulant om te gaan met. Daarna hebben 

we ook nog een extra fractievergadering belegd. Al met al uitzonderingen, maar noodzakelijk.  

En toch lag de vraag voor om het bestemmingsplan vast te stellen. Terwijl er toch nog een 

aantal zaken niet opgelost zijn. Dossiers die, om welke reden dan ook, niet passen binnen het 

daarvoor gestelde kader, hetzelfde kader dat ook in veel gevallen tot oplossingen heeft geleid.  
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Het is een afweging die moest worden gemaakt. We kunnen ons voor zover vinden in hetgeen 

het college aan ons voorstelt, mede omdat het ook veel wél oplost én de eerder vermelde 

kaders de kaders blijven. Er is geen zicht op andere kaders de komende tijd, die aanpassingen 

hebben we eerder al gedaan, zoals zojuist aangeven. Verder is een bestemmingsplan 

uiteindelijk niet statisch en kunnen later nog oplossingen gecreëerd worden, eventueel buiten 

dit bestemmingsplan om, in lijn met onze eerdere oproep tot maatwerk en waar mogelijk 

coulant om te gaan met. We verwachten ondertussen van het college dat we op de hoogte 

gehouden worden van te ontwikkelingen.  

Vaststellen van het Rapport ‘’Mobiliteitsplan gemeente Someren’’ 

 

Een mobiliteitsplan voor Someren was toch hard nodig op sommige plekken. Het is dan ook 

goed dat het er nu eindelijk ligt. Over de inhoud waren we echter niet altijd even enthousiast. 

Om te beginnen is het in ieder geval goed dat er veel meer aandacht komt voor de positie van 

fietsers in onze gemeente.  

 

Daarin zien we op meerder vlakken dat er voldoende stappen 
gemaakt gaan worden, bijvoorbeeld door de positie van de 

fietser op het traject Eindje/Lungendonk te verbeteren en door 

het aanleggen van brede fietssuggestiestroken in de kom van 

Lierop, die tegelijkertijd moeten dienen om doorgaand verkeer 

te ontmoedigen. We hebben er wel voor gepleit dat er in de 

kernen bij de aanleg van rode fietssuggestiestroken zo min 

mogelijk geasfalteerd gaat worden, om het mooie dorpse 

karakter van onze straten te behouden.  

 

Het openbaar vervoer is volgens ons echter een onderbelicht 
aandachtspunt. Enerzijds niet iets waar we als gemeente écht 

zo voortvarend in kunnen zijn zoals in ieder geval wij voor 

zouden staan. Toch nog even wat wij idealiter graag zouden 

zien gebeuren op het gebied van OV: het behoud van de Lijnbus zoals nu van Helmond naar 

Eindhoven door Someren-Dorp en Lierop. Waar we de voorgenomen wijzigingen van 

bushaltes zeker toejuichen mits er goede, veilige voorzieningen komen bij de bushaltes. Maar 

daarnaast ook een Lijnbus die vanuit Weert via Someren-Eind, (Someren,) en Someren-Heide 

richting Maarheeze gaat. Een buurtbus is voor het vervoer van de toekomst wat ons betreft 

niet de oplossing voor kleine kernen die komende jaren juist willen groeien.  

 

En dan het doorgaand verkeer. Zeker langs de kanaaldijk moet denken wij iets gebeuren om 
de doorstroming te verbeteren, anders is het verminderen van doorgaand verkeer in Lierop 

een kansloze missie. Hierover hebben wij vragen gesteld en we begrepen dat onderzoeken 

rondom deze wegen nog lopen, dus hier zullen we dan ook even op wachten. Het mag van ons 

wel alvast een aandachtspunt zijn vanuit onze gemeente.  

 

We zien verder in een 30 km/u regime in de kernen van Someren-Eind en Someren-Heide niet 

direct heil. Zoals in de commissie Ruimte al benoemd, gebeuren er volgens onze informatie 

niet veel ongelukken op de kerkendijk binnen de bebouwde kom, terwijl ook het gedeelte van  
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de Boerenkamplaan binnen de kom zich op dit moment prima leent om 50 km/u te rijden. De 

vraag is of grote uitgaven aan het aanpassen van deze wegen dan wel nodig is.  

En die uitgaven zijn dan ook direct het laatste punt waar wij tegenaan liepen. Het is nogal een 

bedrag dat we komende jaren uit willen gaan geven volgen het rapport. Natuurlijk moet hier 

nog nadere besluitvorming over plaatsvinden, maar de bedragen staan wel degelijk al vermeld 
in het rapport. We missen dan bij grotere maatregelen een onderbouwing van de uitgaven in 

verhouding tot het resultaat.  

 

Het afwaarderen van onze Gebiedsontsluitingswegen van 50 km/u in de kommen is daar een 

voorbeeld van. Grote bedragen voor maatregelen waarvan we niet weten hoe hard ze op alle 

plaatsen nu daadwerkelijk nodig zijn. We willen naar schatting meer dan 2 miljoen uit gaan 

geven aan deze afwaarderingen, maar geven ze ondertussen wel prioriteit 4.  

 

Een rapport waarin wij veel plussen, maar nog meer minnen in vinden staan. Wat de 

Gemeenschapslijst betreft bevat het rapport geen duidelijk visie en aansluiting op regionale 

doelstellingen en partners. We hebben hierom niet voor het vaststellen van het Mobiliteitsplan 
gestemd en hopen dat het College in de uitwerking met onze opmerkingen rekening gaat 

houden. 

 

Motie Vreemd aan de Agenda 

over Communicatie 

Deze motie behoeft een introductie. 

Zoals wel vaker met een motie 

vreemd aan de agenda is de reden 

dat hij ingediend wordt niet direct 

een beleidsdocument waarover de 
raad moet besluiten. Aanleiding 

voor deze motie zijn diverse 

signalen vanuit onze samenleving 

dat bepaalde zaken niet helemaal 

goed verlopen. Die signalen zijn er, richting de landelijke en lokale overheden, natuurlijk ten 

overvloede. We kunnen daar helaas niet op korte termijn op alle punten verandering in 

brengen. 

 

Het gaat hier echter niet om signalen van ontevreden burgers, maar over maatschappelijke 

organisaties en individuen die zich namens de gemeente inzetten voor maatschappelijke 

doeleinden. Dorpsraden, werkgroepen en comités in onze kernen. En in een specifiek geval 
ook een energiecoach die zich sinds begin van dit jaar inzet als coach namens onze gemeente. 

En helaas loopt hij in zijn vele werkzaamheden tegen maar al te bekende problemen aan. 

 

Geen duidelijk aanspreekpunt, matige communicatie, weinig overleg en samenwerking en 

vaak nul op rekest bij verzoeken aan de gemeente. In een gesprek met coalitie- en 

oppositiepartijen is er een toelichting gegeven op een aantal van bovenstaande zaken, waar 

ook hij mee te maken heeft. Signalen die ook al vaker vanuit dorpsraden zijn gegeven. 

Vrijwilligers die zich inzetten voor onze samenleving, onze gemeente, maar zich helaas vaak  

toch afvragen waarom ze het eigenlijk nog doen of welk bestaansrecht ze nog hebben. Terwijl 

we deze mensen toch juist zo hard nodig hebben. 
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Wij wilden dat het college met een oplossing komt. Dit duurt anders veel te lang voort. De 

gemeente dient voor maatschappelijke organisaties en onze verenigingen een goede, 

bereikbare partner te zijn die te benaderen valt zonder een hoge drempel over te moeten 

stappen.  

Enerzijds denken wij dat het concept van dorpswethouders, zoals opgenomen in het 
oppositieprogramma, hierin een hele goede, kostenbesparende oplossing kan vormen. Zij 

worden natuurlijk niet een aanspreekpunt voor iedere burger uit een bepaalde kern met een 

vraag, maar wel voor de uit de kern afkomstige dorps- en wijkraden, evenals andere 

verenigingen en maatschappelijke organisaties uit de betreffende portefeuille van een lid van 

B&W. Dit voornemen hebben we in een motie gegoten. 

 

Deze is helaas door de coalitie verworpen en afgedaan als 

een motie ‘’voor de bühne’’. Hoe serieus zijn met deze 

signalen aan de slag gaan heeft de raad niet af kunnen 

dwingen, maar het signaal dat wij als fractie aan het College 

hebben gegeven was duidelijk. 
 

Komende Maand 

In februari wederom een drukke maand, met onder andere 

beide commissievergaderingen en de onze schaduwraad die 

op het programma staan. Vanwege de nieuwjaarsreceptie 

van de gemeente hebben we het een en ander moeten 

schuiven in onze planning. De komende schaduwraad is 

daarom op 14 februari in de Einder in Someren-Eind. Graag 

zien we u dan! 

 
__________________________________________________________________________
Voor reacties:                                          Daan Velings  06-53899941   Jan Adriaans  06-46857334                           
Guido Schoolmeesters   06-25168054   Bart de Groot 06-22950343   Stef Kornuijt  06-40441288             
Annelieke Huijerjans     06-29836172   Marc Sanders 06-13587918   Ralf van Bommel 06-41425703       
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